

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE**

Brussels, December 1980

EAGGF Guidance Section aid granted under Council Regulation (EEC)
N° 1760/78 of 25 July 1978 on a common measure to improve public
amenities in certain rural areas - 2nd instalment 1980.

The Commission has just decided to grant aid from the EAGGF Guidance Section for a number of projects concerning farm roads and electricity and potable water supplies in the less-favoured areas of Midi-Pyrénées, Languedoc-Roussillon, Provence-Côte d'Azur, and Corsica, and in the departments of Pyrénées-Atlantiques, Ardèche and Drôme.

The Regulation also applies to certain areas of Italy but most of the applications for aid were received too late to be considered. Only one Italian project has been accepted; it concerns farm roads and potable water supplies in the commune of Renon (Bolzano) for an amount of LIT 686 000 000. A number of other Italian projects will be the subject of Commission decisions before the end of this year. Of the French projects, 13 concern potable water supplies (FF 8 332 808), 12 concern farm roads (FF 4 587 107) and 12 concern electricity supplies in rural areas (FF 5 419 364), making a total of 37 projects for FF 18 339 279. In the Midi-Pyrénées area, 13 projects have received aid totalling FF 6 872 992. Eight of the projects are located in Gers, all concerning potable water supplies (FF 3 818 567); three projects are located in Hautes-Pyrénées, all for farm roads (FF 1 292 520); one project is in Tarn, involving electricity supplies in 20 communes (FF 1 616 400), and one is in Haute-Garonne for farm roads in the commune of St Beat (FF 145 505).

In the department of Pyrénées-Atlantiques five projects have received aid totalling FF 4 261 313; three concern roads and two potable water supplies.

In Drôme two projects have received aid totalling FF 3 743 144; one concerns electricity supplies in 34 communes and the other potable water supplies.

In Languedoc-Roussillon the total amount of aid granted is FF 1 742 559. Three projects concern farm roads in Pyrénées-Orientales (FF 221 087); three concern electricity supplies in Aude (FF 164 370); one concerns electricity supplies in Lozère (FF 300 000) and another potable water supplies in the same department (FF 686 563); in the department of Gard, one project concerns potable water supplies (FF 278 667) and the other farm roads (FF 91 872).

Lastly, in the region of Provence-Côte-d'Azur (aid totalling FF 1 719 271), six projects in the department of Alpes-de Haute-Provence concern electricity supplies (FF 959 271) one project in Hautes-Alpes concerns farm roads (FF 760 000) in the commune of Ancelles.

TALSMANDENS GRUPPE
SPRECHERGRUPPE
SPOKESMAN'S GROUP
GROUPE DU PORTE-PAROLE
GRUPPO DEL PORTAVOCE
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION
INFORMATISCHE AUFZEICHNUNG
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION
NOTA D'INFORMAZIONE
TER DOCUMENTIE

Bruxelles, décembre 1980

Octroi du concours du F.E.O.G.A., section orientation, dans le
cadre du règlement (CEE) n° 1760/78 du Conseil du 25 juillet 1978
concernant une action commune pour l'amélioration de l'infrastructure
dans certaines zones rurales - 2ème tranche 1980-

La Commission vient de décider l'octroi du concours du F.E.O.G.A., section orientation, pour les projets relatifs à la voirie rurale, l'électrification et l'adduction d'eau potable dans les régions défavorisées des régions Midi-Pyrénées, Languedoc-Roussillon, Provence Côte d'Azur, Corse, ainsi que les départements des Pyrénées Atlantiques, de l'Ardèche et de la Drôme.

Ce règlement s'applique également à certaines régions italiennes mais en raison de l'arrivée trop tardive des demandes de concours, une seule a pu être prise en considération. Il s'agit d'un projet de voirie rurale et d'adduction d'eau potable dans la commune de Renon (Bolzano) (686.000.000 Lit). La Commission décidera encore avant la fin de cette année sur une série de projets italiens.

Parmi les projets français, 13 concernent l'adduction d'eau potable (8.332.808 FF), 12 la voirie (4.587.107 FF) et 12 l'électrification rurale (5.419.364 FF), soit au total 37 projets pour 18.339.279 FF.

Dans la région Midi-Pyrénées, 13 projets ont reçu un concours de 6.872.992 FF, dont 8 projets dans le département du Gers, tous concernant des travaux d'adduction d'eau potable pour un montant de 3.818.567 FF; 3 projets dans les Hautes-Pyrénées pour des travaux de voirie rurale pour un montant de 1.292.520 FF; un projet dans le Tarn pour des travaux d'électrification rurale dans 20 communes (1.616.400 FF) et un projet en Haute-Garonne pour la voirie rurale de la commune de St Beat (145.505 FF).

Cinq projets ont reçu un concours d'un montant de 4.261.313 FF dans le département des Pyrénées Atlantiques, trois projets concernent la voirie et 2 l'adduction d'eau potable.

Deux projets de la Drôme ont bénéficié d'un concours de 3.743.144 FF; l'un des projets concerne des travaux d'électrification dans 34 communes et l'autre de l'adduction d'eau potable.

Dans la région du Languedoc-Roussillon (1.742.559 FF), les trois projets des Pyrénées Orientales concernent la voirie rurale (221.087), les trois de l'Aude l'électrification (164.370 FF); dans la Lozère, un projet concerne l'électrification rurale (300.000 FF) et l'autre l'adduction d'eau potable (686.563 FF); dans le Gard, un projet concerne l'adduction d'eau potable (278.667 FF) et l'autre la voirie rurale (91.872 FF).

Enfin dans la Région Provence Côte d'Azur (1.719.271 FF), les 6 projets du département des Alpes de Haute Provence concernent l'électrification (959.271 FF); le projet des Hautes-Alpes a trait à des travaux de voirie rurale (760.000 FF) dans la commune d'Annelles.